
    

Protokoll Styrelsemöte 2011:5 
Tid: tisdagen 11/10, 2011, kl: 1830 
Plats: Hemma hos Sture B. i Norsholm. 
 
Närvarande: 
Bo Andersson, Sture Bång, Kenth Högstedt, Lennart Karlsson, 
Roger Karlsson, Harald Mårtensson, Jan Nyman och Jan-Åke 
Sallermo 

 
 
 
 
 § 1 
Sture hälsar oss välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat.  
 
 § 2 
Föregående mötes protokoll (2011:4), godkänns, efter att det noterats att Roger inte deltagit och läggs till 
handlingarna. 
 
 § 3 
Janne redovisar det ekonomiska läget, som följer budget. Enligt Janne fördelar sig kostnaderna enligt följande: 
Arrende Kanalbolaget ~34 000:-, Bryggan ~26 000:-, El ~3 000:-, Traktor ~2 200:- försäkring ~177:-, 
Administration ~2 000:-, Möten ~2 600:-. 
Vi räknar med att det blir 24 båtar på planen och fullt i Plåthallen 
 
 §4 
Sture redovisade inkommen post: Mail-reklam om ”Dagens Båtliv” ett båtmagasin på webben. 
 § 5 
Från ÖBF, inbjudan samverkansmöte i Motala 22/10, påminnelse. 
 
 § 6 
Vi utsåg Jan-Åke till samordnare vid upptagningen. Han ska vara länken mellan båtägaren och kranföraren så att 
inga missförstånd ska uppstå. Janne fotograferar nya båtar och samlar in uppgift om båtens vikt, för vårt arkiv. 
Janne och Bosse kör fram vagnarna under fredagen så att de är på plats när upptagningen börjar. 
 
 § 7 
Inget nytt om kommunens planer mer än att detaljplaneförslaget har återremitterats. 
 
 § 8 
Inget nytt från brygg gruppen. 
 

§ 9 
Alla som önskat plats i Plåthallen får plats. Det blir 5 båtar där inne även i år. 
 
 § 10 
Förslag väcktes, på att föra fram kritik mot Göta Kanalbolags prissättning, drift och skötsel av kanalen, genom 
ÖBF. 
 
 § 11 
 
Nästa möte bestämdes till den 16 november 2011, i Söderköping, eftersom Sture då har flyttat dit. 
 
 §12 
Sture tackade för intresset och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Harald Mårtensson, sekr.     Sture Bång, ordf. 
 


